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פלר חסן-נחום: מ-7 לאוקטובר, כשהבנתי שאנחנו באמצע מלחמה, קיבלתי טלפון מה-BBC ואני

אסטרטגיה לנו  ואין  אקוטית  היא  שלנו  הבעיה  הזרה.  בתקשורת  להתראיין  מפסיקה  לא 

זו היא  היום  אמיתית.  כמלחמה  להסברה  מתייחסים  לא  שנים  אנחנו  והסברה.  לתקשורת 

הצבאית. המציאות  את  שמכתיבה 

הראיון התקיים ביומן הצהריים של גלי ישראל, בתאריך 8.4.2024.
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